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Jaargang 5                                                            Opiniebrief 3  Juni 2011 
 

In deze opiniebrief nodigen wij u uit voor de adviesgroep op 20 juni aanstaande bij Erve 

Broam in Agelo. Daarnaast is het bestuur van het CDA Dinkelland op zoek naar 

bestuursleden en het CDA Overijssel zelfs naar een voorzitter. Als u interesse heeft in een 

bestuurlijke functie bij het CDA dan moet u deze opiniebrief zeker lezen. Vanuit de fractie 

stelt Jos Jogems zich aan u voor. Tenslotte kijkt onze fractievoorzitter Ilse Duursma vooruit 

op het vaststellen van het raadsplan 2012. 

 

Vacature voorzitter CDA Overijssel 
Door: Bestuur 

Zoals waarschijnlijk bij u bekend is Hester May namens het 

CDA gedeputeerde geworden van de provincie Overijssel. Als 

bestuur hebben wij haar gefeliciteerd met haar benoeming. De 

provincie krijgt met haar een goed bestuurder. Als CDA 

verliezen wij echter een goede CDA voorzitter van onze 

provincie. Als CDA Overijssel zijn wij daarom opzoek naar een 

goede plaatsvervanger voor haar. Als u zich kandidaat wil 

stellen, hetgeen wij zeer op prijs zouden stellen, verzoeken wij u 

contact op te nemen met Jan Meinders, voorzitter van de afdeling 

Dinkelland. Jan Meinders is via www.cda.nl/dinkelland 

bereikbaar. 

 

Adviesgroep 
Door: Bestuur 

Op 20 juni 2011 houden wij weer een bijeenkomst van de 

adviesgroep. Dit keer hebben wij een speciale locatie uitgekozen, 

namelijk erve Broam in Agelo. Het melkveebedrijf van Kristel en 

Leo Scholten Linde heeft naast de hoofdactiviteit melkrundvee 

ook enige nevenactiviteiten. Er is een vergaderlocatie van waar 

uit zicht is op de stal. Deze vergaderlocatie heeft de toepasselijke 

naam: Melkcafé. Ook bestaat er de mogelijkheid om het bedrijf te 

bezichtigen. Het bedrijf van Kristel en Leo is gelegen aan de Nijenkampweg 4 in Agelo. De 

bijeenkomst van de adviesgroep begint om 19.30 uur met uitleg over de activiteiten van het 

erve Broam. Daarna willen wij de volgende onderwerpen graag bespreken: 

− Tussenstand voor de CDA fractie in deze raadsperiode, hoe doen zij het?. 

− Hoe kunnen wij de leefbaarheid/voorzieningenniveau van onze gemeente in stand houden 

ondanks de bezuinigingen? 

− Hoe kunnen wij meer inwoners van onze gemeente Dinkelland betrekken bij het CDA en 

de politiek. 

Als lid bent u van harte uitgenodigd voor deze bijeenkomst, maar wij vinden het ook leuk dat 

andere inwoners van Dinkelland aanwezig zijn. Dus breng vrienden, vriendinnen, buren en 

kennissen mee naar deze bijeenkomst. Indien u geen vervoer hebt neem dan even contact op 

met iemand van het bestuur of fractie. Zij zijn het eenvoudigste via de website 

www.cda.nl/dinkelland te bereiken. Tot 20 juni 2011. 
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Uitbreiding CDA afdelingsbestuur 
Door: Bestuur 

Als bestuur zijn wij op zoek naar nieuwe bestuursleden. Wij vergaderen ongeveer elke 6 

weken. Met name bestuurlijke onderwerpen komen dan aan de orde maar ook over nieuws 

vanuit de CDA fractie wordt van gedachten gewisseld. Als u interesse hebt neem dan contact 

op met een van de bestuursleden en bezoek dan geheel vrijblijvend een van de 

bestuursvergaderingen. Schroom niet het zijn leuke en interessante bijeenkomsten. 

 

Bezuinigingen 
Door: Ilse Duursma 

Het CDA maakt zich op voor de 2
e
 ronde. Op 28 juni wordt het jaarplan 2012 definitief 

vastgesteld, dus ook waar op bezuinigd wordt vanaf 2012. Er zijn op 19 maart veel 

amendementen geaccepteerd in de eerste vergadering over de bezuinigingen en daar zijn wij 

tevreden over. Maar, er blijven nog belangrijke pijnpunten zitten in de bezuinigingsronde 

voor 2012 en verder.  

In de fractie hebben wij vastgesteld dat wij de gemeente 

zien als agrarisch toeristisch. Maar dat leefbaarheid voor 

ons het thema is. Langs deze lat willen wij alle 

bezuinigingen zien en op basis daarvan maken we 

keuzes.  

 

In de 2
e
 ronde zie je langzaam de sportverenigingen zich 

ongerust maken over de toekomst. Want in de 1
e
 ronde is 

een slag uitgedeeld, de bezuinigingen op sport bleven 

staan. Maar het was net of iedereen dacht. Ach, dat gaat 

aan mijn deurtje wel voorbij. En nu zie je bij de besturen 

het besef komen dat het bedrag dat bezuinigd moet 

worden erg groot is en dat alle verenigingen hier last van 

krijgen. Maar nog steeds is niet duidelijk voor een 

individuele sportvereniging wat de bezuinigingen precies 

voor hun huishoudboekje betekenen. 

 

Het college geeft in de reactienota op alle zienswijzen op de 1
ste

 ronde van de bezuinigingen 

aan dat ze niets met de brieven van de verschillende verenigingen gaat doen. Eerst moet een 

onderzoek zijn afgerond. En daar zit nou net de kneep. Ondanks het aangenomen amendement 

en ons nadrukkelijke voorbehoud dat wij willen weten wat de gevolgen zijn, staan die 

gevolgen niet in de reactienota. En ja, de wethouder heeft aangegeven dat hij dit misschien 

niet voor de 28
e
 juni gereed zou krijgen.  Maar ik ben van mening dat je verenigingen die 

belangrijk zijn voor de leefbaarheid in de dorpen, zo snel mogelijk duidelijk moet maken wat 

de gevolgen zijn.  Uitstellen tot november, het moment dat wij definitief de begroting sluitend 

moeten hebben, is voor ons niet acceptabel. 

 

Over het museum Natura Docet heeft het college wel nagedacht. Ze adviseren de raad om 

terug te komen op deze bezuiniging. Beter ten halve gekeerd, dan ten hele gedwaald zullen we 

maar zeggen. Blijft voor mij de vraag waarom het college deze bezuiniging heeft opgevoerd. 

Zij zouden toch beter moeten weten.   
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Een jaar aan de slag 
Door: Jos Jogems 

Ik ben nu een jaar aan de slag als raadslid en in deze opiniebrief aan mij de eer, mij voor te 

stellen. Voor het CDA ben ik afgevaardigde in het presidium. Dat is het overleg dat de agenda 

van de raadsvergaderingen vaststelt en nadenkt over de wijze van besluitvorming. Een leuke 

en interessante positie, waarmee je een goede kijk krijgt op het functioneren van de gemeente. 

Daarnaast ben ik ook plaatsvervangend voorzitter van de gemeenteraad. Als de burgemeester 

bijvoorbeeld een keer ziek is, mag ik hem vervangen. En dat is al een keer gebeurd!  

 

Wat betreft het functioneren van de CDA fractie, ben ik vol lof. Een groep 

betrokken mensen, die het beste met onze gemeente voor heeft. Het mooie 

van de fractie is, dat we elkaar vertrouwen en de ruimte geven. Iedereen kan 

zich in de raadsvergadering en in de pers profileren op de voor hem of haar 

belangrijke onderwerpen. Wat ik belangrijk vind is dat we ons als CDA 

positief profileren in en buiten de raad. Als ik dat vergelijk met de andere 

fracties in de raad, doen wij het heel goed.  

 

 

In het dagelijks leven ben ik werkzaam bij het waterschap Regge en Dinkel. Ik hou me bezig 

met innovatieve projecten op het gebied van afvalwaterzuivering. Verder ben ik nog actief als 

bestuurslid en vrijwilliger bij de Molen de Vier Winden (nabij camping de Molenhof) en lid 

van de jeugdcommissie van voetbalvereniging UD. Samen met mijn vrouw Marga en onze 

drie dochters Janneke, Loes en Pien ben ik volop betrokken bij het wel en wee in Dinkelland. 

 

Lid worden van het CDA 
Door: bestuur 

Wij zijn zeer blij met uw lidmaatschap en wij 

hopen dat u nog jaren lid mag blijven van het 

CDA. Hiervoor hebben wij in een paar 

voorbeelden getracht u het belang duidelijk te 

maken van een sterk landelijk maar ook 

plaatselijk CDA. Wij hopen dat u onze 

boodschap wilt uitdragen in uw omgeving en 

dat wij nieuwe leden mogen verwelkomen. U 

kunt zich aanmelden via onze website 

www.cda.nl/dinkelland of rechtstreeks bij ons 

secretariaat, de heer Gerard Voorthuis, telefoon 

0541 625581.    

 

 

 

 

 

 

Informatie: 

Wilt u meer informatie? Op de website van het CDA Dinkelland, www.cda.nl/dinkelland 

vindt u meer informatie. U kunt ook contact opnemen met onze secretaris de heer Gerard 

Voorthuis. De heer Voorthuis is bereikbaar op telefoonnummer 0541 625581. Via de website 

kunt u ook contact met ons opnemen. 

 


